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Protokół nr 16/2020 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 17 lutego 2020 r. w godz. od 1530 do 1630   

w  Urzędzie Miejskim  Suwałkach. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Kultury, Sportu i Turystyki: 

1. Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji 

2. Marek Lech Zborowski-Weychman – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Anna Maria Gawlińska 

5. Jacek Juszkiewicz  

6. Kamil Lauryn 

7. Jacek Niedźwiedzki 

8. Wojciech Pająk  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Ewa Beata Sidorek – Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk 

3. Agnieszka Domalewska – Naczelnik Wydziału Kultury i Sportu  

4. Katarzyna Rainko – główna księgowa w Suwalskim Ośrodku Kultury 

5. Marek Anuszkiewicz – Specjalista w Wydziale Inwestycji 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

  

Bogdan Bezdziecki – Przewodniczący Komisji Kultury Sportu i Turystyki powitał zebranych 

i przypomniał, że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. 

Zapytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 15/2020 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 20 stycznia 2020 r. 

2. Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2019 rok. 

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Suwałk ze współpracy z miastami partnerskimi  

oraz międzynarodowym stowarzyszeniem pn.: Innovation Circle Network w 2019 roku.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przyznania dotacji celowej 

Suwalskiemu Ośrodkowi Kultury w celu zapewnienia wkładu własnego do projektu  

pn.: „Suwałki Blues Festival – czynnik rozwoju społecznego i gospodarczego miasta 

Suwałk” w ramach programu Kultura finansowanego z III transzy EOG działanie 2 

„Poprawa dostępu do kultury i sztuki”.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia  

i zasad przyznawania stypendium artystycznego Prezydenta Miasta Suwałk dla dzieci  

i młodzieży. 

6. Zaopiniowanie wniosków o przyznanie stypendium Miasta Suwałki na 2020 rok osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną, tworzeniem, upowszechnianiem kultury  

oraz opieką nad zabytkami. 
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7. Zaopiniowanie wniosków o doroczne nagrody Miasta Suwałki za 2019 rok oraz nagrody 

jubileuszowe w dziedzinie kultury. 

8. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 15/2020 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 20 stycznia 2020 r. 

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu, wobec czego 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 
Ad pkt. 2 

Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2019 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Wojciech Pająk zapytał, z jakiego powodu wzrósł koszt wykonania nowego oświetlenia terenu 

przy ulicy Marii Skłodowskiej-Curie i Emilii Plater. 

 

Marek Anuszkiewicz odpowiedział, że szacunkowa wartość tej inwestycji wynosiła  

100 tys. zł, ale w trakcie projektowania dodano więcej punktów świetlnych i wydatkowano  

na ten cel około 150 tys. zł. 

 

Innych pytań nie było, wobec czego Przewodniczący Komisji stwierdził,  

że Sprawozdanie z wykonania Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego za 2019 rok zostało 

przyjęte. 

 
Ad pkt. 3 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Suwałk ze współpracy z miastami partnerskimi  

oraz międzynarodowym stowarzyszeniem pn.: Innovation Circle Network w 2019 roku.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

            

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta poinformował, że zostanie wznowiona współpraca 

z miastem Notodden. Pani Burmistrz potwierdziła obecność na sierpniowych uroczystościach 

jubileuszowych naszego Miasta. Przypomniał, że cztery lata tej współpracy nie było i warto, 

znowu ją wznowić. 

 

Członkowie Komisji nie mieli uwag i pytań, wobec czego Przewodniczący Komisji 

stwierdził, że Sprawozdanie Prezydenta Miasta Suwałk ze współpracy z miastami partnerskimi  

oraz międzynarodowym stowarzyszeniem pn.: Innovation Circle Network w 2019 roku  

zostało przyjęte. 

 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przyznania dotacji celowej 

Suwalskiemu Ośrodkowi Kultury w celu zapewnienia wkładu własnego do projektu  

pn.: „Suwałki Blues Festival – czynnik rozwoju społecznego i gospodarczego miasta 

Suwałk” w ramach programu Kultura finansowanego z III transzy EOG działanie 2 

„Poprawa dostępu do kultury i sztuki”.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta poinformował, że celem podjęcia powyższej uchwały 

jest stworzenie możliwości dalszego rozwoju imprezy kulturalnej pn. Suwałki Blues Festival. 

Przyznanie dotacji celowej SOK'u w ramach programu Kultura finansowanego z III transzy 

EOG działanie 2 „Poprawa dostępu do kultury i sztuki” umożliwi jednostce aplikowanie  

o środki finansowe dostępne w ramach programu „Kultura” finansowanego z III transzy 

funduszu EOG działanie 2 „Poprawa dostępu do kultury i sztuki”. W bieżącym roku dotacja  

z budżetu miasta na organizację Suwałki Blues Festival wynosi 1.050.000. Pozyskanie środków 

na ten cel z ww. programu, znacząco obniżyłoby wydatki z budżetu miasta związane  

z organizacją Suwałki Blues Festival w 2021 roku. 

 

Wojciech Pająk zapytał, z którym z norweskich partnerów prowadzone są rozmowy w sprawie 

Suwałki Blues Festival. 

 

Katarzyna Rainko odpowiedziała, że kontaktami odnośnie organizacji Suwałki Blues Festival 

zajmuje się Pan Bogdan Topolski, który współpracuje również z norweską fundacją 

organizującą Notodden Blues Festival. 

 

Agnieszka Domalewska dodała, że nawiązano kontakt z Norwegami zrzeszonymi  

w Innovation Circle Network, którzy również zaoferowali swoją współpracę i zdeklarowali się 

wspierać nasze projekty.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   8  radnych 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przyznania dotacji celowej Suwalskiemu Ośrodkowi Kultury w celu zapewnienia wkładu 

własnego do projektu pn.: „Suwałki Blues Festival – czynnik rozwoju społecznego i 

gospodarczego miasta Suwałk” w ramach programu Kultura finansowanego z III transzy EOG 

działanie 2 „Poprawa dostępu do kultury i sztuki”.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustanowienia  

i zasad przyznawania stypendium artystycznego Prezydenta Miasta Suwałk dla dzieci  

i młodzieży. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Agnieszka Domalewska poinformowała, że z uwagi na zakwestionowanie przez organ 

nadzoru niektórych zapisów omawianego projektu uchwały, wprowadza się między innymi 

zmianę dotyczącą wysokości stypendium, które będzie przyznawane w kwocie od 3000 zł  

do 5000 zł. Inną zmiana jest usunięcie § 10 Regulaminu przyznawania stypendiów,  

który reguluje utratę przyznanego stypendium. Ponadto, w związku z ostatnimi 

rozstrzygnięciami sądów z różnych województw, usunięte zostaje kryterium kwalifikujące  

do ubiegania się o stypendium, tj. konieczność uzyskania co najmniej bardzo dobrej oceny  

z zachowania. Zmieniono także § 9 ust. 7, który brzmi: „Decyzję o przyznaniu stypendium 

wydaje Prezydent Miasta Suwałk po zapoznaniu się z opinią Komisji Stypendialnej oraz 

komisji Rady Miejskiej w Suwałkach właściwej do spraw kultury”.  
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Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały, więc Przewodniczący 

Komisji stwierdził, że przystępuje się do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   8  radnych 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie ustanowienia i zasad przyznawania stypendium artystycznego Prezydenta Miasta 

Suwałk dla dzieci i młodzieży.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie wniosków o przyznanie stypendium Miasta Suwałki na 2020 rok osobom 

zajmującym się twórczością artystyczną, tworzeniem, upowszechnianiem kultury  

oraz opieką nad zabytkami. 

Zestawienie wniosków stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ewa Sidorek – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformowała, że w dniu 17 stycznia br. odbyło 

się posiedzenie Komisji stypendialnej/Kapituły Nagród Miasta Suwałki. W skład Komisji 

wchodziło 7 członków, którzy zdecydowali, że projekty rekomendowane do otrzymania 

stypendium powinny wpisywać się w jubileusz 300-lecia nadania praw miejskich Suwałkom. 

Zwrócono również uwagę na fakt, że wyżej ocenione powinny być te projekty, których 

realizacja doprowadzi do powstania skończonego, gotowego dzieła, np. napisanie scenariusza 

spektaklu i jego wystawienie lub napisanie utworów muzycznych, nagranie ich i wydanie płyty. 

Ostatecznie Komisja podjęła jednogłośnie decyzję o rekomendacji Prezydentowi Miasta trzech 

wniosków o stypendium.     

 

Bogdan Bezdziecki przypomniał, że do materiału dotyczącego Zestawienia wniosków  

o przyznanie stypendium artystycznego dołączony był również Protokół z posiedzenia Komisji 

Stypendialnej, odbytego w dniu 17 stycznia 2020 r. 

Protokół stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji po krótkiej dyskusji zdecydowali, że przegłosują 

zarekomendowane przez Komisję Stypendialną Nagród Miasta Suwałki Prezydentowi Miasta 

następujące wnioski o przyznanie stypendium: 

   
1. Wniosek Pana Radosława Krupińskiego 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Pana Radosława Krupińskiego.  

 

2. Wniosek Pani Pameli Leończyk 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
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Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Pani Pameli Leończyk.  

 

3. Wniosek Pana Ignacego Ołowia 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Pana Ignacego Ołowia.  

 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie wniosków o doroczne nagrody Miasta Suwałki za 2019 rok oraz nagrody 

jubileuszowe w dziedzinie kultury. 

Wnioski stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ewa Sidorek – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniła, że w momencie opiniowania 

wniosków o nagrody nie posiadano informacji, że Biblioteka Publiczna im. Marii Konopnickiej 

w maju bieżącego roku będzie obchodziła swój jubileusz. Oprócz tego swój jubileusz będzie 

obchodzić również Piknik Kawaleryjski. Kwota 6 tys. zł zarezerwowana na nagrody 

jubileuszowe przyznawane w ciągu roku jest zdecydowanie za mała, ażeby uhonorować te 

jubileusze. Przypomniała, że podczas takich uroczystości tradycją stało się wręczanie przez 

władze miasta tzw. czeku z kwotą przeznaczoną dla całej instytucji. Podkreśliła, że Biblioteka 

będzie obchodziła 75-lecie i ta nagroda powinna być na tyle godna, żeby uhonorować 

wszystkich pracowników tej instytucji. W związku z powyższym poprosiła członków Komisji 

o rozważenie zmniejszenia liczby osób do nagród jubileuszowych pracowników Biblioteki. 

Wyjaśniła również, że w momencie powołania Kapituły Nagród Miasta Suwałk Pani 

Małgorzata Czerucka nie wiedziała, że jest wśród osób zgłoszonych do nagrody jubileuszowej 

i nie brała udziału w głosowaniu. Pani Dorota Skłodowska, która osobiście jest związana z 

Panem Krzysztofem Skłodowskim również była wykluczona z głosowania.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta – dodał, że pomimo tego, że Biblioteka Publiczna nie 

wystąpiła z żadnym wnioskiem jubileuszowym, to samorządowi wypadałoby wręczyć z okazji 

75-lecia czek, a pani dyrektor sama zdecyduje, na co przeznaczy te pieniądze. 

 

Wojciech Pająk uważa, że każda z tych czterech osób pracujących w Bibliotece powinna być 

nagrodzona nagrodą jubileuszową z okazji 75-lecia tej instytucji, bo ponad 30 lat pracy  

i budowanie tej placówki od podstaw powinny być wyróżnione.  

 

Członkowie Komisji wspólnie zdecydowali, że nagrody jubileuszowe dla 5 pracowników 

Biblioteki Publicznej w łącznej wysokości 20 tys. zł nie zostaną teraz przyznane i wówczas 

kwota rezerwy na nagrody jubileuszowe wyniesie 26 tys. zamiast 6 tys. zł. Podkreślili, żeby  

z tej rezerwy zarezerwować 20 tys. zł na obchody Jubileuszu 75-lecia Biblioteki. 
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Następnie Członkowie Komisji przystąpili do głosowania wniosków o doroczne 

nagrody Miasta Suwałki za 2019 rok:  
 

1. Przytulisko Wyobraźni (wnioskodawca – Suwalski Ośrodek Kultury) 
 

Wojciech Pająk nie brał udziału w głosowaniu, ponieważ jego córka należy do tej pracowni 

teatralnej. 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    7 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

2. Pracownia Gospel (wnioskodawca – Suwalski Ośrodek Kultury) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

3. Studio DANCE ACADEMY (wnioskodawca – Suwalski Ośrodek Kultury) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    7 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    1 radny. 
 

Marek L. Zborowski-Weychman wstrzymał się od głosu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

4. Karol Gałaszewski (wnioskodawca – Państwowa Szkoła Muzyczna I i II stopnia w 

Suwałkach) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

5. Mieczysław Iwaszko (wnioskodawca – Suwalski Ośrodek Kultury) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
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     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

6. Małgorzata Makowska (wnioskodawca – Stowarzyszenie Aktywności Społeczno- 

-Artystycznej „Nie Po Drodze”) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

7. Anna Borkowska (wnioskodawca – Państwowa Szkoła Muzyczna I i II stopnia  

w Suwałkach) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

8. Sebastian Walento (wnioskodawca – Stowarzyszenie „Pomoc Dzieciom”) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

9. Ewa Maria Stąpór (wnioskodawca – Suwalskie Towarzystwo Muzyczne im. Emila 

Młynarskiego) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

W kolejnej części posiedzenia Członkowie Komisji przystąpili do głosowania 

wniosków o nagrody jubileuszowe w dziedzinie kultury za 2019 rok: 
 

1. Augustowsko-Suwalskie Towarzystwo Naukowe (wnioskodawca – Muzeum 

Okręgowe w Suwałakch) 
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Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

2. Augustowsko-Suwalskie Towarzystwo Naukowe (wnioskodawca – Muzeum 

Okręgowe w Suwałakch) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 
 

3. Krzysztof Skłodowski (wnioskodawca – Muzeum Okręgowe w Suwałkach) 
 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
 

     Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało -    8 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

 

 

Ad pkt. 8 

Wolne wnioski. 

 

Bogdan Bezdziecki nadmienił, że członkowie Komisji informacyjnie otrzymali kopie 

wniosków Prezydenta Miasta o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Suwałk” Panu 

Wojciechowi Fortunie oraz tytułu „Zasłużony dla Miasta Suwałk” księdzu Lechowi Łubie. 

Poinformował również, że w dniu dzisiejszym wpłynął wniosek Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość” o nadanie pośmiertnie tytułu „Zasłużony dla Miasta Suwałk” Panu 

Aleksandrowi Seredyńskiemu.     

Wnioski stanowią kolejno załączniki nr 11, 12, 13 do protokołu. 

  

Marek Lech Zborowski-Weychman – w poprzednich latach informacja na temat ogłoszonych 

konkursów była zamieszczana na stronie głównej oraz na stronie BIP Urzędu Miejskiego.  

W roku bieżącym takiej informacji nie zamieszczono, co spowodowało, że niektóre 

stowarzyszenia nie przystąpiły do konkursów. Ażeby uniknąć podobnych sytuacji poprosił  

o bieżące zamieszczanie informacji na temat ogłoszonych konkursów. 

 

M. Gawlińska zapytała, na jakim etapie są prace związane z herbem naszego miasta. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta – opowiedział, że wszystkie wymienione przez 

Komisję Heraldyczną uwagi i nieprawidłowości zostały uwzględnione i naniesione do nowego 

projektu herbu. Informacja w tym temacie została zamieszczona na stronie Urzędu Miejskiego 

i ostatnia wersja wizerunku herbu nie budzi większych kontrowersji wśród mieszkańców. 
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Nadmienił, że w tym tygodniu planuje podpisać wniosek do Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji powyższej sprawie, a w przyszłą środę wyjeżdża do Warszawy spotkać się 

między innymi z członkami Komisji Heraldycznej. 

 
   

Więcej pytań i wniosków nie było, wobec czego Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono.    

  

 

Przewodniczący  

Komisji Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Bogdan Bezdziecki 

 

 

                                                  
Protokół sporządziła: 

     

Katarzyna Gałazin 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


